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Acta de reunió de la Comissió de Coordinació Docent ordinària l’EPSEVG 

Núm. de sessió: 2/2023 
Data: 11 de maig de 2023 
Hora d’inici: 12.53h.   
Hora d’acabament: 14.22h. 
Lloc: Aula Gumà i Ferran – VGA208 
 
Membres 
 
Assistents: 
Zaragozá Monroig, Marisa – Directora, membre nat – Presidenta 
Batlle Arnau, Carles – Sotsdirector Cap Estudis, membre nat 
Aliau Pons, Joan Josep – Coordinador Grau Eng. Disseny Industrial i D.P., membre nat 
Blanqué Molina, Balduí – PDI, membre electe 
Espina Flores, Paula – Estudiantat, membre electe 
Magnusson Morer, Ingrid – PDI, membre electe 
Martínez Rovira, Núria – PAS designat per la directora 
Miret Tomàs, Jaume – Coordinador Grau Eng. Electrònica Industrial, membre nat 
Nápoles Alberro, Amelia – Coordinadora Grau Eng. Mecànica, membre nat 
Sánchez José, Marian – PAS, membre electe 
Sánchez López, Sergi – Coordinador Grau Eng. Informàtica, membre nat 
Torrent Burgues, Marcel – Coordinador Grau Eng. Electricitat 
 
Excusats: 
Castell Blaguer, Joan Vicent – PDI, membre electe 
Guzmán Solà, Ramon – Coordinador Màster MUESAEI, membre nat 
Trullols Farreny, Enric – Coordinador Màster MBDesign, membre nat 
 
Absents: 
Del Rio Fernández, Joaquim – Coordinador Grau Eng. Ciències i Tecnologies del Mar, membre nat 
Garcia Martínez, Josep Oriol – Estudiantat, membre electe 
 
Convidades: 
Casals Monyanch, Maria – Estudiantat 
Ramos Herrero, Paula – Estudiantat 
 
Ordre del dia 

 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior del 26 de gener de 2023 (Doc 1/2-2023). 
2. Informe del Cap d’Estudis. 
3. Ratificació o modificació, si s’escau, dels criteris vigents de programació d’horaris i proves 

d’avaluació (Doc 2/2-2023 i Doc 3/2-2023), i proposta de permanència de torns de les proves 
d’avaluació dels quadrimestres Q5 i Q6 dels graus E i K (Doc 4/2-2023). 
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4. Proposta de creació d’un registre d’actes irregulars a les proves d’avaluació (Doc 5/2-2023). 
5. Proposta de modificació de la distribució horària de les assignatures en grups grans, mitjans 

i petits (Doc 6/2-2023). 
6. Torn obert de paraules. 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior del 26 de gener de 2023 (Doc 1/2-2023). 
 

S’aprova per consens l’acta de la sessió anterior. 
 
2. Informe del Cap d’Estudis. 
 

Carles Batlle, cap d’Estudis, membre nat – Comenta que des del Vicerectorat d’Ordenació 
Acadèmica, s’ha fet un Calendari Acadèmic a nivell UPC, està força bé i l’únic és adaptar-lo a 
les nostres festes locals, ens l’estem acabant de mirar. Però el que si podem notificar és que 
el dia 6 de setembre serà la sessió acollida i l’inici de curs el 7. També està contemplat fer el 
pont el 7 de desembre. 
 
Segueix explicant que també està en discussió un canvi de normativa general d’UPC dins de 
l’apartat de “criteris d’avaluació i mètode de qualificació de les assignatures”  s’explica que: 
“en el mètode de qualificació d’una assignatura no es poden aplicar condicions de nota 
mínima en els actes d’avaluació per tenir en compte els resultats de la resta. No obstant, a la 
guia docent es pot establir un llindar mínim, que haurà de ser menor o igual a 3,5, de la 
mitjana aritmètica ponderada del conjunt de les proves d’avaluació que es realitzin de forma 
individual i presencial, o de la prova global final si és superior, per tenir en compte els 
resultats de la resta d’actes d’avaluació. El centre docent pot fixar a la seva normativa 
acadèmica el valor del llindar.” Per la qual cosa des de l’Escola hem de decidir aquest llindar. 
 
El Cap d’Estudis passa la paraula a l’estudiant Paula Espina, ja que des de la Delegació 
d’Estudiantat volen fer una proposta de canvi en l’horari de franges lliures i en la Diada del 
Campus: 
 
Paula Espina, estudiantat, membre electe – Explica que durant el curs es deixa, la franja 
horària dels dijous de 12.30h. a 15.00h. per fer reunions i activitats no docents, però veiem 
que l’estudiantat de tarda no té possibilitat de poder-hi assistir, per la qual cosa es fa la 
proposta de fer la franja horària dels dimarts de 15.00h. a 17.00h. això aniria molt bé per les 
reunions d’organització de les diferents associacions. 
  
Una altra proposta que fa l’estudiantat és que la Diada del Campus sigui en divendres i no 
dijous com fins ara, ja que així s’ajunten les activitats que es fan durant el dia amb la Festa 
final de la nit. 
 
Carles Batlle – Mirarem si tot plegat és possible fer aquests canvis en els horaris. Finalment 
haurà d’estar aprovat per la Comissió Permanent. 
 



 

3 de 4 
 

3. Ratificació o modificació, si s’escau, dels criteris vigents de programació d’horaris i proves 
d’avaluació (Doc 2/2-2023 i Doc 3/2-2023), i proposta de permanència de torns de les 
proves d’avaluació dels quadrimestres Q5 i Q6 dels graus E i K (Doc 4/2-2023). 

 
Carles Batlle – Explica la proposta segons la documentació adjuntada a la convocatòria, hi ha 
la normativa que és del curs 2019/2020 i aquesta normativa no diu res de la rotació 
d’exàmens i ara s’està fent, els exàmens de Q5 i Q6 d’E i K també rotan  i la docència és de 
tarda per la qual cosa es vol que els exàmens també siguin de tarda. 
 
S’obre debat sobre el tema. 
 
NO S’ACCEPTA la proposta presentada. 

 
4. Proposta de creació d’un registre d’actes irregulars a les proves d’avaluació (Doc 5/2-2023). 
 

Carles Batlle – Presenta la proposta segons la documentació adjuntada a la convocatòria 
dient que s’han rebut moltes queixes del professorat al respecte i la proposta és fer un 
registre dels incidents i així sabríem quina dimensió té aquest tema i es podrien prendre 
mesures per aquell estudiantat reincident. 
 
S’obre diàleg sobre el tema. 
 
Es consensua la proposta presentada, però per dur-la a terme prèviament es farà una 
consulta a Serveis Jurídics de la UPC per saber com s’ha de fer correctament per la llei de 
protecció de dades.  
 

5. Proposta de modificació de la distribució horària de les assignatures en grups grans, 
mitjans i petits (Doc 6/2-2023). 
 
Carles Batlle – Comenta que hi ha un problema en els punts assignats de l’encàrrec doecnt i 
s’ha anat solucionant fent un coeficient corrector i no donant punts als PFE i això no és 
correcta, per aquest motiu es fa aquesta proposta que es presenta en la documentació 
adjunta a la convocatòria ja que es creu que podria ser una solució. D’aquesta manera es 
podrien donar 3 punts als PFE. És una proposta general però sobre tot pel Q1 i Q2. S’aplicaria 
per l’encàrrec docent del curs 24/25. 
 
S’obre diàleg sobre el tema. 
 
Es consensua la proposta presentada pendent de la seva aprovació a la Junta d’Escola o 
Comissió Permanent. 
 

6. Torn obert de paraules.  
 
Balduí Blanqué, PDI, membre electe – Com es podria fer que l’estudiantat es pugui matricular 
de les assignatures per fer un itinerari concret complert, com pot ser l’estudiantat de la moto 
que els interessa molt? 
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Núria Martínez, PAS designat Directora – Contesta que es pot fer una preinscripció de 
l’assignatura o posar prerequisits de les assignatures. 
 
Paula Ramos, Estudianta convidada – Pregunta si es pot fer un servidor amb un accés als 
programes que fa servir l’estudiantat. 
 
Carles Batlle – Està d’acord, però comenta que s’ha de saber quins programes exactament i 
que suposo econòmicament això. 
 
 
 

S’aixeca la sessió a les 14.22h. 

_____________________________________________________________________ 

El Cap d’Estudis   Vist i plau 

  La Presidenta, 

 

 

Carles Batlle Arnau   Marisa Zaragozá Monroig 

_____________________________________________________________________ 
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